

HLS-L420W

Band Knife Splitting Machine



用途

本机适用于将皮革、箱包、鞋业、服装、橡胶等行业中宽420毫米，厚10毫米以下的各种软、硬皮料片薄、片匀至所要求的厚度，使产品质量更高，做工更精细，竞争力更强。

特点

- 液晶显示片皮厚度，进料无级变速，且具备精确的计数功能。
- 自动进刀定位装置，无须调整刀具。
- 皮料卷入自动停机系统，电子相位自动检测系统。
- 独立皮屑吸尘装置，磨刀粉尘吸尘系统。
- 精确的轨道使飞轮移动可靠，带刀更换更简便。

技术参数

型号	HLS-L420W	Model	HLS-L420W
最大片削宽度	420毫米	Max width of split	420mm
最大片削厚度	10毫米	Max thickness of split	10mm
最小削薄厚度	上进料杆 0.15毫米	Min thickness of split	0.15mm with top bar
	上进料辊 0.5毫米		0.5mm with top feed roller
带刀规格	3570×50×0.8毫米	Specification of band knife	3570×50×0.8mm
总功率	3.5千瓦	Power	3.5kW
包装尺寸	1780×1130×1500毫米	Package size	1780×1130×1500mm
毛重/净重	810公斤/720公斤	Gross weight / Net weight	810kg/720kg

USE

The machine is suitable for splitting various soft and hard materials under width of 420mm and thickness of 10mm in industries such as leather, luggage, footwear, clothing, rubber, etc. to the required thickness, getting higher product quality, finer workmanship, and stronger competitiveness.

CHARACTERS

- Splitting thickness displayed by LCD, the infinitely variable adjustment of feeding, accurate number counting function.
- With automatic feed registration device, no need to adjust cutting tool.
- Automatic pause system when leather material entangles in and automatic detection system of electronic phase.
- Freestanding set of dust absorbing and knife grinding dust absorbing device.
- The accurate rail makes the movement of flying wheel more reliable, and the replacement of band knife more easily and conveniently.

PARAMETER